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Št. dok.: P-80/2023  

Ljubno, 9. 11. 2023  

  

  

ZAPISNIK 7. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Ljubno,   
ki je bila v sredo v sredo 8. novembra 2023 ob 19.30 v sejni sobi Krajevne skupnosti Ljubno.  

Prisotni člani sveta: Pavla Bassanese, Bojanka Bec, Miran Dežman, Marija Habjan, Vilko 

Praprotnik, Milan Potočnik, Dejan Šparakl, Matjaž Toman in Sonja Vengar. Prisotna še 

Martina Šmitek.  

  

DNEVNI RED:  

1. Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje sveta KS  

2. Aktualno delo v KS Ljubno in potrditev novih projektov za leto 2023  

3. Tekoča problematika   

4. Prispela pošta    

5. Razno   

  

Predsednik pozdravi vse navzoče in predlaga dnevni red.  

 SKLEP: Dnevni red se potrdi soglasno.  

K 1. točki:  Potrditev zapisnika 6. redne seje Na 

zapisnik 6. redne seje ni bilo pripomb.  

  SKLEP 1: Vsi prisotni člani sveta zapisnik potrdijo.  

K 2. točki:  Aktualno delo v KS Ljubno in potrditev novih projektov za leto 2023.  

 Na pokopališču v Ljubnem je bil dograjen namakalni sistem na prostoru za posip pepela.   

  Za obnovo škarpe in širjenje ceste pri Ambrožiču se je pokazala možnost zdrsa 

terena, ki bi ogrozil stanovanjsko hišo. V sodelovanju s pristojnimi inštitucijami je potrebno 

poiskati ustrezno rešitev.  

  Za beljenje in barvanje vrat MV Ljubno je pridobljena ponudba, prav tako za sanacijo 

in beljenje MV v Otočah.   

SKLEP 2.1: Vsi prisotni člani sveta potrdijo višino investicije in se strinjajo s predlaganimi 

deli.  

 Igrala na obeh igriščih so obnovljena. Predlagana je nabava novih igral za obe otroški 

igrišči.  

SKLEP 2.2: Vsi prisotni člani sveta določijo Pavlo Bassanese, Marijo Habjan in Dejana 

Šparakla, da na terenu po prejeti ponudbi izberejo ustrezna nova igrala.  

  
  

KRAJEVNA SKUPNOST LJUBNO   
SVET KS LJUBNO    



  Direkcija RS za vode je zavrnila vlogo za prenos lastništva zemljišča, kjer je bil 

namen ponovno urediti igrišče na Posavcu. Ker se je pokazalo, da tudi ob enormnem 

porastu Save na tem območju ni poplavljala se v dogovoru z Občino Radovljica vztraja pri 

namenu obnove igrišča.  

  SŽ so odobrile sajenje manjkajočih cipres med progo in MV Otoče.  

  

  

K 3. točki: Tekoča problematika   

  Na Praprošah je še vedno težava odvodnjavanje, kar se še posebej odraža ob 

obilnem deževju, ki je letos pogosto. Na delu kjer se stikata obnovljeni in stari del cestišča 

dela niso bila dobro izvedena. Problematika preobremenjenosti pretežkih kamionov in 

delovnih strojev ostaja. Sonja Vengar bo pripravila predlog omejitve tonaže za praproško 

cesto, katerega se pošlje na Občino Radovljico.  

  V Ljubnem se občasno voda razlija iz gasilskega bazena. Dejan Šparakl bo na to 

opozoril PGD Ljubno.   V Otočah si bodo težave z odvodnjavanjem predstavniki 

občine ogledali v petek. Na Posavcu kljub večletnim opozorilom gasilska omarica še 

vedno propada. Tudi vsebina le-te je pomanjkljiva, zato bo Dejan Šparakl ponovno stopil 

v stik s PGD Ljubno.  

  

 K 4. točki: Prispela pošta  

  SŽ so poslale soglasje za sajenje manjkajočih cipres med progo in MV Otoče  

  

K 5. točki: Razno  

  Iz dvorane ŠD Ljubno je bil brez vednosti skrbnika doma ali članov MePz odnesen 

nov pianino, za katerega so člani MePz Ljubno varčevali več let. Izkazalo se je, da ga je 

samovoljno odtujil Rok Marčun, ki je vlomil leseno zaklenjeno zaščito in ga odpeljal domov.  

 SKLEP 5: Vsi člani sveta se strinjajo, da je Roka Marčuna pisno potrebno pozvati, naj 

pianino nemudoma vrne in da do ponovnega delovanja pevskega zbora ostaja v domu ŠD 

in naj služi krajanom ob prireditvah. Dopis bo pripravila Pavla Bassanese.  

  

  V Otočah krajani želijo da se na MV namestiti AED defibrilator. Pobudo je potrebno 

posredovati na Občino Radovljica. V kolikor tam ne bo posluha je potrebno spodbuditi 

podjetnike na območju Otoč k finančni podpori. Predviden strošek je 1.900€.   

  Za odstranitev drevesa na Posavcu, ki ogroža varnost krajanov in udeležencev v 

prometu je odgovornost prevzela Občina Radovljica.  

Miran Dežman predlaga nabavo pihalnika/rezalnika za listje za potrebe vzdrževanja 

pokopališča v Otočah. Svetniki se strinjajo, da Dejan Šparakl pridobi ponudbe.  

  Pohvaliti je potrebno prostovoljce, ki so na področju pokopališča v Ljubnem skrajšali 

ciprese.  

  

Seja je bila zaključena ob 20.30 uri.  

  

Zapisala: Martina Šmitek  

  
Dejan Šparakl  

  

  

Predsednik KS Ljubno   


